



**MEE 中国海洋经济博览会**  
2019 CHINA MARINE ECONOMY EXPO

# 2019 CHINA MARINE ECONOMY EXPO

## 中国海洋经济博览会

### 蓝色机遇 共创未来

Sharing Blue Economy Opportunities  
Building a Shared Future

#### Hosted by | 主办单位

- 中华人民共和国自然资源部  
Ministry of Natural Resources of the People's Republic of China
- 广东省人民政府  
People's Government of Guangdong Province

#### Organized by | 承办单位

- 深圳市人民政府  
Shenzhen Municipal People's Government

#### Executed by | 执行单位

- 中国国际贸易促进委员会深圳市委员会  
China Council for the Promotion of International Trade, Shenzhen Committee
- 深圳市科学技术协会  
Shenzhen Municipal Association for Science and Technology
- 深圳市特区建设发展集团有限公司  
Shenzhen SEZ Construction and Development Group Co., Ltd.

<http://www.cimee.com.cn/>



详情请查阅海博会微信



详情请查阅海博会官网



2019.10  
14-17



中国·深圳  
SHENZHEN, CHINA



扫码查阅电子会刊

# Invitation

## |展|会|概|况|

海洋是高质量发展战略要地,海洋经济已成为中国经济的重要组成部分。为更好地推动海洋经济高质量发展,促进海洋经济国际合作,展示中国海洋经济发展成果,由自然资源部、广东省人民政府主办,深圳市人民政府承办的中国海洋经济博览会将于2019年10月14日至17日在深圳举办。

本届海博会以“蓝色机遇,共创未来”为主题,聚焦科技创新,设立海洋资源开发及海工装备、船舶及港口航运、海洋新兴产业共3大展览板块,展区面积达37500平方米。展会同期将举办海博会系列论坛,以及高端对话、成果发布、商务推介等诸多配套活动。

2019年正值粤港澳大湾区发展规划纲要发布之年,广东正积极推进世界级沿海经济带建设。同时,《中共中央 国务院关于支持深圳建设中国特色社会主义先行示范区的意见》出台,提出支持深圳加快建设全球海洋中心城市。海博会落户深圳,将开启中国海洋第一展的新纪元。

### 中国海洋经济博览会组委会

The marine economy is essential to the future welfare and high quality growth of humankind, and now has become an integral part of Chinese economy. In order to encourage the quality development of marine economy, facilitate cooperation across international communities, and showcase China's latest development in the marine economy, China Marine Economy Expo which is hosted by Ministry of Natural Resources of the People's Republic of China, People's Government of Guangdong Province and organized by Shenzhen Municipal People's Government will be held in Shenzhen Convention and Exhibition Center on October 14-17th, 2019.

Themed with “Sharing Blue Economy Opportunities, Building a Shared Future”, China Marine Economy Expo 2019 (CMEE 2019) will be curated in three categories: marine resource development and marine equipment, shipbuilding, port and shipping, and marine technology, with a total exhibition space spanning 37,500 square meters. Forums, high-level dialogues, achievement release conferences, business promotions and other activities will take place during China Marine Economy Expo.

2019 saw the release of Outline of the Development Plan for Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area while Guangdong is pressing ahead with the building of a world-class coastal economic belt. Meanwhile, <The Opinions of the CPC Central Committee and State Council on Supporting Shenzhen in Building a Socialist Advanced Demonstration Zone with Chinese Characteristics> have been released, proposing to support Shenzhen in speeding up the building of a global marine center city. The fact that Shenzhen has been elected as the host city for CMEE will unfold a brand-new chapter for this No.1 Marine Expo in China.

Organizing Committee of China Marine Economy Expo